
 

 

Acta Comissió de Diversitat Cultural  

Núm. de sessió: 3/2022 
Data: 25 d’octubre de 2022 
Hora de començament: 18.30 hores  
Hora finalització 19:30 hores 
Lloc: Oficina jove 
 
Membres 

Assistents: 
• M.S.- Ciutadania 
• J.D. – Ciutadania 
• D.V.- Ciutadania 
• L.S.- Representant ASPID 
• M.P.- Secretària del Consell Social. 
• L.M.- referent del pla de civisme   
• T.P , S.M., A.B. – referents del CAP de Mollerussa programa “ Salut i Comunitat”.  

 
Excusen la seva presència: 

• T.G.- Ciutadania 
• J.LL. – referent de l’associació Gent Gran del Pla d’ Urgell. 
• X.M. – tècnica en ciutadania i migracions 
• R.C –Referent de Creu Roja 
• P.P. Ciutadania i referen Àngel Olaran 

 

 
Desenvolupament de la sessió i acords 

1. Benvinguda, i lectura de l’ordre del dia 

M.P., dóna la benvinguda i agraeix l'assistència. Excusa als absents: 

A continuació M.P fa una breu contextualització del moment en què estem i els objectius de la 
reunió d'avui. Seguidament, es fa la lectura de l'ordre del dia. 

Comencem amb el retorn de l'activitat que es va fer el 4 d'octubre a l'Amistat. 

2. Valoració i Retorn de l'acció del 4 d'octubre. 

Es fa una valoració correcta de l'espai que es va utilitzar, la millora del so amb la col·locació de les 
taules. 

Es fa una reflexió de l'elecció del dia i l'hora: Aquest dia hi havia l'inici de les classes de català i 
això va ocasionar la falta d'alguns dels assistents. Subratllem la importància de tenir-ho present 
per accions properes. 

Es debat la metodologia i l'horari en què es va fer la reunió subratllant la bona participació i les 
dinàmiques dins els grups. Algun dels grups (nº5) tenien masses representants del consell social. 
La distribució de les taules, un cop units els grups s'hauria d'haver detectat aquest desequilibri. 
Punt a millorar en futurs actes. 

3. Elaboració del document i donar-li format: 

S'inicia fent un debat de com "endreçar "la recollida d'informació obtinguda. Es fa una lectura de 
tota la informació aconseguida i dels temes treballats a les 2 trobades. Ens centrem en l'elaboració 
del document i en quin format li podem donar. Es comenten diferents punts que van ser present a 
les taules: 

 



 

 

 

• La importància de la necessitat d'habitatge, d'espais de participació dels joves, la dificultat 
d'accedir als serveis, temes de formació i temes laborals. 

• Es fa la proposta de fer un mapa de les dades de la situació cultural. Quines són les 
fluctuacions migratòries actualment i quines són les nacionalitats més presents dins la 
nostra ciutat. Es demanarà dita informació al tècnica de polítiques migratòries del 
consistori. 

• Un altre punt que es debat és l'observació de la dificultat de relacionar-se entre cultures. 
Recordar de tenir present  aquest fet quan fem l'acció. Recordar que les activitats que es 
proposin parteixin dels seus interessos. 

Des dels referents de salut comunitària es comenta que hi ha un programa al centre d'atenció 
primària dirigit a la població nouvinguda per informar sobre la targeta sanitària. 

En aquest punt es pren l'acord de fer un retorn després d'organitzar el document per temàtiques. 

4. Acords: 

• Durant el desembre/gener organitzarem una trobada per poder fer el retorn de les 
reunions. 

• Un dels objectius principals quan fem el retorn serà "captar ciutadans" perquè formin part 
del consell social. 

3. A treballar en la pròxima reunió 

• Valorar si la trobada es fa al desembre o al gener amb les persones que van participar en el 
procés de detecció de necessitats.  

• Crear grup de WhatsApp de la comissió i es donarà de baixa l’actual. 
• Tancar propostes d’actuacions que volíem portar a terme any vinent com a consell Social: 

material de comunicació per informar dels serveis existents (en suport paper i en la web 
consistori, en diferents idiomes...)cercar propostes d’activitats, trobades cultures per 
atansar a persones de diferents cultures, sessions informatives/formatives sobre temes 
detectats com a necessitats que siguin accessibles i amb una estructura  atractiva i 
entenedora, etc. 

Acordem fer la reunió següent el 28 de novembre a les 17:30 h a l’oficina jove.  

 


